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Initiativärende gällande införande av 

personligt ombud 

 

 

Vi är tacksamma över det svar förvaltningen redovisat gällande vårt uppdrag att utreda 

förutsättningarna för införande av personligt ombud i Härryda kommun. 

Svaret är positivt, det ligger i linje med de krav som kommer ställas på kommunen i den 

kommande socialtjänstlagen, varpå vi tycker att det är viktigt att vi har rätt service på plats för 

att uppfylla både lagstiftningens intentioner och våra invånares behov.  

I svaret redovisas följande:  

Förvaltningens bedömning är att det är möjligt att återinföra verksamhet med personligt 

ombud under förutsättning att finansiering tillförs i budget. Införande av personligt ombud 

ligger väl i linje med förväntade förändringar i den nya socialtjänstlagen så som att 

socialtjänsten ska var lätt tillgänglig och erbjuda insatser utan behovsprövning. Förvaltningen 

förordar att förutsättningar utreds för kommunsamverkan gällande personligt ombud, men 

avråder från att kommunen har ett eget personligt ombud då ärendena är få och det blir en 

för sårbar organisation att bygga upp i den enskilda kommunen. 

Med anledning av ovan anser vi att det inte finns någon tid att förlora. Det är dags att skrida 

till verket i den här frågan.  

 

Förvaltningen ges i uppdrag att:   

• Införa tjänsten personligt ombud i den omfattning (minst två personliga ombud) och 

ingå de samarbetskonstellationer som är lämpliga utifrån analysen i det material som 

presentera(de)s på nämndens möte 7 februari 2024, inkl. ansökning av statsbidrag för 

ändamålet.  

• Tillse att personligt ombud startas och finns tillgängligt för våra invånare så snart det är 

möjligt.  
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